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INTERPELACJA 

w sprawie: dostępności basenów sportowych. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Zwracam się z prośbą o przeanalizowanie możliwości zwiększenia dostępności basenów sportowych, 

przede wszystkim basenu „Chwiałka” przy ul. Spychalskiego oraz na Ratajach na os. Piastowskim. Analizując 

grafik rezerwacji basenów sportowego w dni robocze, często są one całkowicie zarezerwowane przez  zajęcia 

szkolne. Oczywiście, jak najbardziej popierając prowadzenie zajęć dla dzieci i młodzieży na basenie, proszę 

o przeanalizowanie możliwości takiego ułożenia grafiku zajęć w przyszłości (np. od września, ewentualnie po 

otwarciu budowanego baseny przy ul. Taborowej) w taki sposób, aby zawsze był dostępny przynajmniej jeden 

tor dla osób „z zewnątrz”, przez cały dzień. Obecnie de facto zamknięcie basenów w godzinach porannych i 

południowych utrudnia możliwości treningu osobom posiadających karnety lub korzystających z kart np. 

Multisport. 

Jednocześnie proszę o informację, czy planowana jest na lato przerwa technologiczna i zamknięcie basenu 

krytego „Chwiałka” w okresie letnim. Zgodnie z pozyskanymi informacjami, taka przerwa również ogranicza 

możliwości treningu sportowcom, dlatego proszę o przeanalizowanie możliwości rezygnacji z przerwy 

technologicznej latem lub jej maksymalnego skrócenia.  

 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


